
PROPOSTES DESCARTADES

PROPOSTES DESCARTADES

MEDI	AMBIENT

Contenidors	soterrats

Descartem	la	seva	proposta	des	de	l'Ajuntament	ja	que	s'ha	demostrat	un	
fracàs	i	el	govern	no	discuteix	el	model	actual	del	porta	a	porta.	Dels	130	
municipis	que	actualment	fan	porta	a	porta,	només	dos	van	tirar	enrrera,	i	
la	seva	recollida	selectiva	(reciclatge)	va	menguar,	i	els	costos	en	canvi	no.	
A	més,	amb	l'increment	del	cànon	d'incineració	dels	11	€	actuals	als	49	
pel	2020	fa	que	moltes	poblacions	es	mirin	el	porta	a	porta	com	
alterantiva	no	només	ambiental,	sinó	sobretot	econòmica.	Caldria	a	més	
incentivar	la	reducció	dels	residus,	i	no	tant	si	posem	més	dies	de	
recollida	o	posem	contenidors	al	carrer.

PROPOSTA:

MEDI	AMBIENT

Recuperar	les	pedreres

:	El	titular	de	l'explotació	de	la	pedrera	ja	fa	anys	que	és	mort,	i	en	el	deu	
defecte	el	responsable	de	la	recuperació	ambiental	de	la	pedrera	és	la	
generalitat,	la	qual	ja	ha	manifestat	que	no	té	recursos	per	fer‐ho.	S'ha	
provat	de	lligar	alguna	gran	obra	propera	on	hi	sobrin	milers	de	m3	de	
terra	neta	per	tal	que	puguin	anar	a	la	pedrera,	previa	llicència	per	a	
restauració,	però	actualment	no	s'ha	aconseguit.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

MEDI	AMBIENT

Desmantellament	Illa	de	Residus	remanent	al	poble

Aquest	desmantellament	està	previst	a	l'octubre	d'enguany,	amb	
pressupost	ja	contemplat	al	contracte	de	recollida	de	brossa.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Millores	carretera	del	cros

Aquesta	via	és	titularitat	de	la	Generalitat	de	Catalunya.	L'Ajuntament	ha	
iniciat	en	diverses	ocasions	les	gestions	per	la	seva	millora	via	conveni.	
Actualment	s'estan	estudiant	solucions	amb	la	Diputació	de	Barcelona,	pel	
reconeixement	com	a	carretera	dins	del	seu	catàleg.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Solucionar	arribada	a	glorieta	d'entrada	a	argentona	des	de	la	ronda	
llevant

Descartem	aquesta	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	la	carretera	C‐
1415c	és	titularitat	de	la	Diputació	de	Barcelona.	Aquesta	solució	ha	estat	
exposada	a	la	Diputació	però	tecnicament	no	s'ha	vist	viable

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	el	camí	que	va	de	Madà	a	ARgentona	vorejant	la	carretera	de	
Vilassar	com	un	passeig	amb	zones	d'esbarjo	i	descans

Descartem	aquesta	proposta	del	procés	participatiu.	Aquesta	via	és	
titularitat	de	la	Diputació	de	Barcelona.	L'Ajuntament	té	sol•licitada	
aquesta	actuació	a	la	Diputació	i	ja	s'ha	fet	una	primera	visita	de	valoració	
i	estudi.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Soterrament	de	la	llera	del	Torrent	de	Tossa	en	el	tram	comprès	entre	la	
Plaça	Montserrat	i	la	Carretera	de	Vilassar

Seria	positiu	des	de	la	visió	tècnica	plantejar	la	urbanització	del	Torrent	
de	Tossa	per	solucionar	problemàtiques	com	les	que	es	plantejen	i	
millorar	la	seva	integració	urbana.	Caldria	fer	un	projecte	urbanístic.	El	
cost	d'aquesta	actuació	és	important	i	supera	el	límit	estimat	per	les	
actuacions	que	es	valoren.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Lavabos	públics

Descartem	la	seva	proposta	del	pressupost	participatiu	ja	que	en	la	
remodelació	de	les	parades	de	la	plaça	de	Vendre	es	preveu	incloure	
lavabos	d'ús	públic.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

EDUCACIÓ

Que	es	fagi	un	curs	de	formació	professional	bé	al	institut	d'argentona	o	bé	
a	algun	altre	local

El	Mapa	escolar		educatiu	el	dissenya	el	Departament	d'Ensenyament	,cal	
tenir	en	compte	que	és	formació	no	obligatòria.	A	la	comarca	del	Maresme	
hi	ha	una	amplia	oferta	pública		de	Cicles	de	Formatius.

PROPOSTA:

EDUCACIÓ

Equipaments	per	les	escoles	d'Argentona	i	descarregar	a	les	AMPA's	per	
proporcionar	incentius

És	competència	del	departament	d'Ensenyament		el	dotar	a	les	escoles	
públiques	del	material	necessari	per	assolir	els	aprenentatges	que	
defineix	el	currículum	de	cada	etapa	educativa.	En	la	mesura	del	possible	i	
amb	l'acord	de	les	direccions	de	les	escoles	donem	resposta	econòmica	a	
les	seves	demandes	dels	centres.

PROPOSTA:

EDUCACIÓ

Millorar	l'Institut	d'Argentona

Gràcies	per	la	seva	aportació.	És	competència	del	Departament	
d'Ensenyament	tot	el	que	fa	referència		a	l'escolarització		de	l'alumnat		
(currículum,	aules,	horaris,	calendari,	organitzacio....),	per	extensió	l'equip	
directiu	de	l'institut	i	el	claustre	de	docents.	El	Consell	Escolar	de	Centre		
és	l'organ	de	participació		on	hi	ha	una	representació		de	tota	la	comunitat	
educativa	de	l'institut	(direcció,		professors,	mares/pares,	ajuntament...)	i		
on	es	pot	plantejar	la	seva	demanda	,	encara	que	ens	caldria		una	major	
concreció	de	la	seva	proposta.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

SERVEIS	SOCIALS

Asignación	integra	de	los	500.000	euros	a	incrementar	la	partida	de	
Serveis	Socials

Les	necessitats	estan	cobertes	i	si	és		necessari	s'amplien	els	
pressupostos.	La	implementació	de	500000€	hauria	d'estar	vinculada	a	
algun	projecte	concret

PROPOSTA:

SERVEIS	SOCIALS

Ajuts	i	assistència	als	avis	que	viuen	sols	a	urbanitzacions	i	veïnats

Actuació	prevista		i	en	fases	d'estudi	ja	que	la	diagnosi	feta	sobre	la	
situació	de	la	gent	gran	ha	posat	en	evidència	que	,	efectivament,	pot	ser	
un	problema	a	llarg	termini.

PROPOSTA:

SERVEIS	SOCIALS

Donar	1000	euros	a	500	persones	que	ho	necessitin

Ja	exisiteixen	partides	pressupostàries	per	donar	cobertura	a	les	
necessitats	socials	de	les	famílies	amb	situacions	de	vulnerabilitat	social.	
La	proposta	topa	frontalment	amb	els	principis	generals	del	treball	social.

PROPOSTA:
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SERVEIS	SOCIALS

Pisos	tutelats

No	són	competència	de	l'administració	local.	Es	preveu	la	pressió	a	la	
generalitat	per	poder	fer	visible	la	necessitat.

PROPOSTA:

SERVEIS	SOCIALS

Fa	falta	un	Casal	d'Avis	perquè	no	s'hauria	de	pagar	lloguer

S'està	valorant	que	amb	la	construcció	de	la	nova	biblioteca	municipal	el	
casal	d'avis	passi	a	estar	rehubicat	a	l'actual	espai	de	la	biblioteca	i	aixi	es	
reudiran	les	despesees	de	lloguer.

PROPOSTA:

SERVEIS	SOCIALS

Local	municipal	perquè	Caritas	pugui	atendre	els	usuaris

L’Ajuntament	té	plena	voluntat	a	ampliar	el	conveni	actual	amb	l’entitat.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

PROMOCIÓ	ECONÒMICA

Construcció	d'un	nou	mercat	del	poble

La	iniciativa	supera	el	pressupost	disponible	per	pressupostos	
participatius,	malgrat	això,	comentar	que	l’actual	equip	de	govern	està	
treballant	el	projecte	de	construcció	del	nou	mercat	municipal.	La	
intenció	és	construir	un	mercat	municipal	a	l’equipament	de	l’antiga	
fàbrica	Velcro,	ubicant	les	parades	de	la	plaça	de	vendre,	un	supermercat,	
equipament	públic	i	aparcament.	Actualment	s’estan	mantenint	converses	
amb	operadors	per	tal	de	poder	fer	front	a	la	inversió	necessària.

PROPOSTA:

PROMOCIÓ	ECONÒMICA

Horaris	europeus,	molt	més	racionals

Des	de	l’Ajuntament	ja	s’hi	està	treballant	per	tal	de	poder	aconseguir	uns	
horaris	molt	més	racionals	i	adaptats	al	nostre	temps.
L’any	passat,	l’Ajuntament	d’Argentona	va	aprovar	una	moció	a	favor	de	
la	reforma	horària	i	s’han	dut	a	terme	accions	concretes	com	el	canvi	
d’horari	dels	plens	municipals.	En	aquests	moments,	s’està	treballant	per	
poder	fer	una	prova	pilot	amb	el	nou	horari	durant	el	mes	de	juny	i	
busquem	persones	del	municipi	que	puguin	participar	en	reunions	de	
treball	per	tal	d’aconseguir	avançar	en	aquest	tema.

PROPOSTA:

HISENDA

Baixar	els	impostos

La	seva	proposta	no	s'ajusta	als	criteris	d'aquest	procés	participatiu	ja	
que	l'objectiu	és	el	de	destinar	500.000	euros	a	un	projecte	o	servei	i	no	a	
reduir	el	pressupost.	En	aquest	sentit	hem	de	dir‐li	que	els	impostos	a	
Argentona	es	troben	en	una	pressió	fiscal	molt	semblant	a	la	de	la	majoria	
pobles	amb	nivell	de	població	semblant.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

HABITATGE

Ascensors	o	cadires	elevadores	per	als	pisos	sense	ascensor

Actualment	l'únic	municipi	on	es	fa	aquesta	mena	d'actuacions	és	
Barcelona,	mitjançant	consorci	amb	la	Generalitat

PROPOSTA:

HABITATGE

Pisos	de	protecció	oficial

:	Descartem	la	seva	proposta	del	procés	participatiu	perquè	aquesta	
competència	és	de	la	Generalitat	i	l'Agència	Catalana	de	l'habitatge

PROPOSTA:

HABITATGE

Enderrocar	la	Velcro	antiga	i	fer	vivendes	i	un	parc	gran	per	als	nens

Descartem	la	seva	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	l'Ajuntament	ja	
està	treballant	en	un	altre	projecte	per	a	l'espai	de	l'antiga	fàbrica	Velcro.	
A	més	aquesta	intervenció	excedeix	dels	500.000	euros	que	planteja	la	
iniciativa	de	participació	ciutadana.

PROPOSTA:

JOVENTUT

Espais	joves	per	la	nit,	música

No	és	competència	municipal	l'oci	nocturn	i	cal	que	ho	assumeixi	la	
iniciativa	privada

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	façanes	que	estan	en	mal	estat

Descartem	destinar	recursos	a	façanes	d’immobles	particulars.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjament	espai	de	l'antic	Aixernador

Es	tracta	d’un	espai	privat	sobre	el	qual	l’Ajuntament	no	hi	té	
competència.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Asfaltar	tram	escola	Cros	fins	pont	de	l'autopista

Aquesta	obra	està	vinculada	a	la	realització	de	l'ARE,	o	a	la	revisió	del	Pla	
d’ordenació	urbanística	municipal

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arreglar	les	terrasses	i	els	passadissos	interns	dels	blocs	de	pisos	del	Cros

Són	privades	les	terrasses.	L’arranjament	dels	passadissos	està	previst	
com	a	millora	en	la	propera	fase	de	les	obres	del	pla	de	barri.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	carrer	Nostra	Senyora	de	la	Salut

Descartem	la	seva	proposta,	ja	que	el	projecte	està	a	l'agenda	i	es	troba	
pendent	de	l'aprovació	dels	plecs	de	licitació	de	la	redacció	del	projecte	
modificat.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Recuperació	de	la	Masia	Raimí	per	fer	un	lloc	d´oci

	Es	tracta	d’una	instal•lació	privada	que		s'està	explotant	com	a	restaurant.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Millores	instal.lacions	esportives	i	recreatives	de	Les	Ginesteres

L’Ajuntament	ja	té	un	projecte	de	rehabilitació	d’aquests	espais

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Millores	Plaça	de	Vendre

Descartem	la	seva	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	el	pressupost	
municipal	del	2016	ja	inclou	la	remodelació	d'aquest	espai.

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Pintar	els	passos	de	vianants	ja	existents	als	carrers	Maresme	i	Europa	i	al	
Peons	Caminers	amb	parada	de	bus	de	la	rotonda	del	pi	gros.	Fer	nou	pas	
de	vianants	a	la	vorera	de	peons	caminers	amb	avinguda	puig	i	cadafalch

Pintar	els	passos	de	vianants	ja	existents	als	carrers	Maresme	i	Europa	i	al	
Peons	Caminers	amb	parada	de	bus	de	la	rotonda	del	pi	gros.	Fer	nou	pas	
de	vianants	a	la	vorera	de	peons	caminers	amb	avinguda	puig	i	cadafalch

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Ampliació	d'algunes	voreres	de	la	zona	centre

Descartem	la	seva	proposta	del	procés	participatiu,	ja	que	actualment	
s'està	redactant	el	Pla	d'accessibilitat	de	la	via	pública.	S'estima	un	import	
per	metre	quadrat	de	vorera	de	178	€/m2,	inclosa	la	demolició	de	vorada	
i	guals	i	la	nova	construcció.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Entrada	i	sortida	c‐1415,	fer	rotonda

Descartem	aquesta	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	la	carretera	C‐
1415c	és	competència	de	la	Diputació	de	Barcelona	i	ja	s'ha	fet	aquesta	
petició	de	millora.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

ESPAI	PÚBLIC

Supressió	de	la	barrera	arquitectònica	davant	entrada	ABS,	carrer	Joan	
Fuster

Descartem	la	seva	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	l'Ajuntament	ja	
hi	està	treballant.	Actualment	s'està	redactant	el	Pla	d'accessibilitat	de	la	
via	pública.	S'estima	un	preu	unitari	d'execució	de	gual	accessible	en	
2.300	€/ut.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Asfaltar	tramo	colegios	del	cros	hasta	el	puente	de	la	autopista

Aquest	tram	no	és	de	competència	municipal

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Reparar	la	caseta	d'informació	de	Les	Ginesteres	i	el	local	del	restaurant

	L’Ajuntament	destinarà	aquest	any	una	partida	d’inversió	a	la	millora	i	
arranjament	d’aquests	espais	de	la	urbanització

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Arranjar	c/Argentona	del	Cros

Aquest	tram	no	és	de	competència	municipal

PROPOSTA:
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ESPAI	PÚBLIC

Adquisició	Can	Ballot

Es	tracta	d'una	construcció	amb	valor	patrimonial	i	que	per	les	seves	
dimensions	i	característiques	formals	es	podria	adequar	a	usos	
d'equipament.	En	qualsevol	cas,	caldria	afrontar	primer	l'adquisició	de	
l'immoble	i	després	la	seva	rehabilitació,	que	seria	costosa.

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Projecte	definitiu	a	can	Doro	i	cal	guardià

Descartem	la	seva	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	l'Ajuntament	ja	
ha	previst	el	projecte	de	construcció	de	la	nova	biblioteca,	d'un	
aparcament	i	una	plaça	públic	i	que	es	preveu	s'executarà	durant	el	
present	mandat

PROPOSTA:

ESPAI	PÚBLIC

Adequació	Masia	Can	Barrau

Hi	ha	un	projecte	aprovar	per	rehabilitar	la	Masia	com	a	centre	d'entitats.	
En	cas	de	que	es	volgués	destinar	a	Museu	de	la	Pagesia	caldria	modificar	
el	projecte.	El	cost	de	rehabilitació	de	la	Masia	segons	projecte	redactat	
estava	de	l'ordre	dels	600.000€.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

MOBILITAT

Aparcament	al	Centre

La	proposta	de	remodelació	de	Can	Doro	inclou	un	aparcament	soterrat	
que	donarà	resposta	a	les	necessitats	al	Centre

PROPOSTA:

MOBILITAT

Millora	accés	a	l'institut	per	als	vehicles

Actualment	ja	està	previst	fer	un	projecte	amb	la	Diputació	per	aquesta	
zona

PROPOSTA:

MOBILITAT

Re‐organitzar	els	Stops	del	Carrer	Anna	Ravell

Descartem	la	seva	proposta	del	pressupost	participatiu	ja	que	ja	està	
contemplada	una	actuació	a	la	zona.	S'estudiarà	tècnicament	la	solució	
més	segura	i	s'executarà	amb	pressupost	de	la	partida	de	manteniment	de	
via	pública.

PROPOSTA:
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MOBILITAT

Creació	d'un	camí	o	via	verda	des	d'Argentona	(Escola	El	bosquet)	fins	a	
Madà,	segur	i	separar	físicament	el	trànsit	de	la	carretera	B‐502.	Fomentar	
l'ús	de	la	bibleta,	mode	saludable	i	sostenible	de	seguretat

Descartem	aquesta	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	aquesta	via	és	
titularitat	de	la	Diputació	de	Barcelona.	L'Ajuntament	té	sol•licitada	
aquesta	actuació	a	la	Diputació	i	ja	s'ha	fet	una	primera	visita	de	valoració	
i	estudi.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Via	verda		que	uneix	Argentona	i	Vilassar	de	Mar	per	a	anar	a	peu	o	en	bici

Descartem	aquesta	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	aquesta	via	és	
titularitat	de	la	Diputació	de	Barcelona.	L'Ajuntament	té	sol•licitada	
aquesta	actuació	a	la	Diputació	i	ja	s'ha	fet	una	primera	visita	de	valoració	
i	estudi.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Arreglar	camí	de	les	Mateves.	Il.luminar‐lo	millor	i	fer	un	carril	bici,	posar	
bandes	rugoses	o	semàfors	per	reduir	la	velocitat	dels	cotxes

Descartem	la	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	aquesta	via	és	
titularitat	de	la	Generalitat.	L'Ajuntament	ha	iniciat	en	diverses	ocasions	
les	gestions	per	la	seva	millora	via	conveni.	Actualment	s'estan	estudiant	
solucions	amb	la	Diputació	de	Barcelona,	pel	reconeixement	com	a	
carretera	dins	del	seu	catàleg.

PROPOSTA:
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MOBILITAT

Marcar	per	al	pas	de	les	bicis	el	camí	del	colesterol

Descartem	la	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	aquesta	via	és	
titularitat	de	la	Generalitat.	Aquesta	via	és	titularitat	de	la	Generalitat.	
L'Ajuntament	ha	iniciat	en	diverses	ocasions	les	gestions	per	la	seva	
millora	via	conveni.	Actualment	s'estan	estudiant	solucions	amb	la	
Diputació	de	Barcelona,	pel	reconeixement	com	a	carretera	dins	del	seu	
catàleg

PROPOSTA:

MOBILITAT

Carril	bici	i	transitable	a	la	carretera	de	la	rotonda	a	les	ginesteres.	És	
perillós	perquè	passen	moltes	bicicletes

Descartem	la	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	la	carretera	C‐1415c	
és	titularitat	de	la	Diputació	de	Barcelona.	Aquesta	proposta	ha	estat	
sol•licitada	a	la	Diputació.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Millora	servei	bus

Descartem	la	seva	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	la	Generalitat	es	
qui	té	la	competència	del	transport	públic	interurbà,	a	sol•licitud	de	
l'Ajuntament,	aquesta	administració	té	previst	iniciar	un	estudi	del	
transport	públic	de	bus	del	municipi	per	tal	de	millorar	i	optimitzar	el	
servei,	aquesta	proposta	serà	treballada	dins	de	l'estudi.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

MOBILITAT

Crear	una	línia	de	tramvies	turístic	des	de	l'antic	HOTEL	SOLÉ	fins	a	l'antic	
Camí	del	Tramvia.	Posteriorment	es	podria	allargar	fins	a	l'estació	de	tren	
de	Mataró	a	través	de	la	Riera	d'Argentona	i	el	Rengle

Descartem	la	seva	proposta	del	procés	participatiu	ja	que	la	inversió	
condiciona	els	futurs	pressupostos	municipals	i	es	tracta	d'una	inversió	
molt	important.	En	relació	amb	l'exemple	de	La	Corunya	que	esmenta,	
aquest	servei	genera	important	pèrdues	econòmiques	a	l'Ajuntament.	Per	
tant,	seria	necessari	realitzar	prèviament	un	estudi	de	viabilitat.

PROPOSTA:

MOBILITAT

Tramvia	de	recorregut	turístic	fins	a	la	Font	Picant	o	trenet	tirat	per	
tractor	fins	a	la	Font	de	Ferro	(de	dalt)Per	incentivar	l'interès	per	aquests	
paratges

La	seva	proposta	condiciona	els	futurs	pressupostos	municipals	i	es	tracta	
d'una	inversió	molt	important.	Seria	necessari	realitzar	prèviament	un	
estudi	de	viabilitat.

PROPOSTA:

SEGURETAT

Posar	càmeres	de	vigilància	en	els	llocs	problemàtics	per	veure	els	amos	i	
els	gossos,	que	deixen	les	necessitats	per	tot	arreu

Departament	Seguretat.	Des	de	l'Ajuntament	d'Argentona	no	s'aposta	per	
la	instal•lació	de	càmeres	de	vigilància,	per	les	restriccions	i	intrusió	que	
suposa	per	als	drets	i	a	la	intimitat	de	les	persones.	Des	de	l'Ajuntament	
es	creu	més	en	el	control	policial	i	les	campanyes	de	sensibilització		
ciutadanes	i	apostaríem	per	replantejar	la	seva	proposta	per	actuacions	
de	caràcter	més	cívic.

PROPOSTA:



PROPOSTES DESCARTADES

EDUCACIÓ

Beques	per	llibres	de	text	per	estudiants	argentonins	de	primària	i	
secundària	(menors	d'edat)	que	hagin	quedat	orfes	de	pare	o	mare

Estudiarem	la	possibilitat	de	compartir‐ho	també	amb	AMPA’S	i	S.Socials.

PROPOSTA:

EDUCACIÓ

Retorn	de	la	6a	hora	a	les	escoles

Gràcies	per	la	seva	aportació.	És	competència	del	Departament	
d'Ensenyament	tot	el	que	fa	referència		a	l'escolarització		de	l'alumnat		
(currículum,	aules,	horaris,	calendari,	organitzacio....)

PROPOSTA:


